
    

                                                         
 

 

SKOLEBESTYRELSESMØDE - RØDKÆRSBRO SKOLE 
 
Dato: 09.06.2022 
Tidspunkt: kl. 17.00-20.00 
Lokalitet: Fysisk møde på skole på personalerummet 
 
Mødedeltagere: Helle, Lene, Morten, Tina, Karin, Kirsten-Marie, Line, Kasper, Heidi, Lisbeth, Celina og Claus 
 
Mødeleder: Claus 
Referent: Celina  
 

 
 
 

Dagsorden  
 

Formål med punktet 
Drøftelse – orientering - 
beslutning 

Referat 

1. Godkendelse af referater (10 min.)  
-opsamling 
 

 Referater underskrives.  

2. Nyt fra elevrådet (5 min.) (UDGÅR da 
elevrådet ikke deltager i dette møde) 
 
 

Orientering Punktet udgår.  

3. Nyvalgte til SB (5 min.) 
Personale 
Forældrevalgte 
 

Orientering Efter sommerferien siger vi farvel til 3 forældrevalgte medlemmer af 
skolebestyrelsen og to medarbejderrepræsentanter, tusinde tak for 
indsatsen.   
Vi byder tre nye forældrevalgte medlemmer velkommen efter 
sommerferien og ligeledes tiltræder to nyvalgte 
medarbejderrepræsentanter.  
 

4. Kontaktforældre v. Helle (5 min.) 
 

Orientering Hensigten er, at der skal findes en kontakt på hver årgang, som 
skolebestyrelsen nemt kan komme i kontakt med.  
Vi drøfter oplægget på første skolebestyrelsesmøde efter 



    

                                                         
sommerferien.  
 

5.  Tilbud til ukrainske elever v. Claus (10 min.) Orientering 14 ukrainske elever er nu ude i klasserne rundt på skolen, fortrinsvis 
i indskoling og nogle få elever på mellemtrinnet. Det er en udfordring 
at langtidsplanlægge, eftersom vi ikke konkret kender til perspektivet 
for, hvor længe eleverne bliver.  
Vi er den skole, der har 3. flest ukrainske elever på skolen. 

6. SFO-åbningstid 

 

Skolen ønsker en tilpasning af åbningstiden i 

SFO med en lukketid kl. 16.30, idet vi åbner 

SFO`en 10 min. før om eftermiddagen. 

Beslutning Justeringen godkendes af bestyrelsen.  

7.  Skolestruktur v. Helle (45 min.) 

-udmelding 

-status 

-muligheder 

-strategi fremadrettet 

-høringssvar 

Drøftelse Der har været afholdt møde på tværs af kommunens 
skolebestyrelser og Børne- og Ungeudvalget.  
Skolefællesskaber, fremfor sammenlægning.  
Der meldes om et godt og konstruktivt borgermøde i aftes.  
Næste møde mellem skolebestyrelsesformændene bliver afholdt den 
21. juni. 
Helle har lavet en aftale med byens FB-side omkring opslag.  
Skolens medarbejderrepræsentanter i MED-udvalget vil gerne være 
medunderskrivere på skolebestyrelsens høringssvar. 
Skolebestyrelsen nedsætter et arbejdsudvalg, der laver oplæg til 
bestyrelsens høringssvar, tirsdag den 28/6 kl. 19:00.  

8. Nyhedsbrev fra SB (5 min.) 

-skolestruktur 

-valg til skolebestyrelsen 

Beslutning Helle udarbejder kommende nyhedsbrev. 

9. Rigets tilstand (5 min.) 

-herunder ansættelser/samtaler 

Orientering Der er slået to naturfaglige lærerstillinger op, med ansættelse pr 1. 
august ’22.  
 
Der er ansættelsessamtaler 16. juni 16:30, Morten og Karin deltager. 
Lisbeth følger op på, om der kan skaffes adgang til emply hire, for 
deltagere i ansættelsesudvalget.  
 



    

                                                         
Der er udarbejdet et udkast til et kommunalt reduktionskatalog med 
nogle forslag, som potentielt kan omfatte skoleområdet. Der mangler 
20 mio. i kommunekassen. Forslagene omfatter bl.a.: 
 

• Takster SFO/klub 

• Centralisering af teknisk/service  

• Fællesbiblioteker 

• IT centralisering 

• Administration 
 

Ind til videre så behandles forslagene kommunalt og der er ikke taget 
beslutninger endnu. 
 
Helle har lavet opslag til AULA om skolestruktur/borgermødet, som 
Claus lægger op. 

10. Sommerhygge i skolebestyrelsen   

 


